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REFERAT 

fra møde i Studienævn for Dansk d. 19. december 2019 
 
 
Emne:    Studienævnsmøde 
Dato og tidspunkt:  torsdag den 19. december 2019 kl. 10.30 – 12.00  
    
Sted:    Lysningen, stuen 
 
Deltagere:  Bjarne le Fevre Jakobsen, (BFJ) 

Thomas Wiben Jensen (TWJ) 
Anita Nell Albertsen (ANA) 
Mike Veilgård Petersen (MVP) 
Johanne Kolbe Madsen (JKM) 
Christina Tøndering (CT) 
Maria Ebbekær Hedemann (MEH) 
Diana Brunholm (DB) 
Karen Fog Rasmussen (KFR) 
 
 

Afbud:   Emil Bisp Pedersen (EMP) 
 Jon Helt Haarder (JHH) 

 
Referent:  Diana Brunholm (DB) 
 

 
1) Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
 

2) Godkendelse af referater 
Godkendt 
 

3) Meddelelser 
a) Studienævnsformanden 

- Dette er mit sidste møde som studienævnsformand og medlem af studie-
nævnet, en stor tak til jer alle for indsatsen i årenes løb. 

- Var i starten af december til mødet på Hotel Hesselet i Nyborg, vedrørende 
Digitaliseringsprojektet. I alt deltog 20 person fra hhv. AU, SDU og KU. 
Ansøgningen som vi lavede i fællesskab med AU er blevet godkendt og vi 
har fået tildelt i alt 7,3 millioner 
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b) De studerende 
MVP: Dette møde er også mit sidste møde, tusind tak for samarbejdet til alle. 
 

c) Andre 
KFR: Vi kan få lavet en lille brochure om vores deltidsuddannelse i Dansk, det vil 
ikke komme til at koste os noget, men der skal laves tekster til den, hvem kan 
hjælpe med det? CTJ tilbød at skrive teksten, TWJ tilbød at læse teksten igennem. 
Teksterne skal afleveres senest i uge 2 til Kurt på IKV. 
 
ANA: Skrivekunst har gennemgået en større revidering. Man har lavet en ny bro-
chure og der vil blive gjort mere for at markedsføre uddannelsen. 
 

4) Merit og dispensationssager 
Se lukket referat 

 
5) Sager til behandling kvalitetspolitikken 

a) Evaluering 
Studienævnet behandlede de indkomne evalueringer og havde ingen be-
mærkninger hertil. 
 

b) Adgangskrav BA 
Studienævnet debatterede adgangskravene til bacheloruddannelsen, og hvil-
ket konsekvenser en ændring af adgangskravene ville have. Studienævnet 
besluttede at fastholde de nuværende adgangskrav. 
 

c) Studiemiljø 
Studienævnet konstaterede, at der ved gennemgang af evalueringerne ikke 
er kommentarer til studiemiljøet, og der er derfor ikke punkter der kræver 
studienævnets handling. 
 

d) Forskningsbasering 
BJF har udfærdiget en liste over alle undervisere og deres forskningsområ-
der til brug for uddannelsesberetningen. 
 

6) Andre sager til behandling 
a) Indførsel af elektronisk evaluering på danskuddannelserne 

I forlængelse af studienævnets diskussion fra sidste møde vedrørende elek-
tronisk evaluering af undervisning, besluttede studienævnet at alle studier 
under studienævnet fra forårssemestret 2020 overgår til elektronisk evalue-
ring. 
 

b) Mødedatoer for forårssemestret 2020 
Følgende mødedatoer for forårssemestret 2020 blev foreslået: 20/2, 26/3, 
30/4, 28/5 samt 25/6. Studienævnet godkendte datoerne. 
 

7) Sager til orientering 
a) Orientering om plagiatsager 

Studienævnet havde ingen bemærkninger til oversigterne. 
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8) Eventuelt 
Ingen bemærkninger 

 
 
 
 
Bjarne le Fevre Jakobsen    Diana Brunholm 
Studienævnsformand    Referent 
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